

INSTITUT FRANÇAIS

CHYPRE



Etudes en France Programme de Bourses "France Excellence Europa"

**Vous êtes étudiant et vous souhaitez poursuivre vos études de master en France ?
Postulez jusqu'au 15 mars 2022 à la nouvelle bourse d'excellence
France Excellence Europa !**

Développé par le ministère de l'Europe et des Affaires étrangères et lancé à l'occasion de la Présidence Française de l'Union Européenne (1er janvier – 30 juin 2022), le programme de bourses « France Excellence Europa » permet aux étudiants de 26 pays de l'Union Européenne, dont Chypre, d'obtenir une bourse pour venir étudier au niveau Master dans un établissement d'enseignement supérieur français.

Renseignements : <https://www.ifchypre.org/fr/etudes-en-france/actualites/724-france-excellence-europa>

Date limite de candidature

La date limite d'envoi des dossiers est fixée au 15 mars 2022.

Contact : fee.chypre@campusfrance.org

Studies in France "FRANCE EXCELLENCE EUROPA" SCHOLARSHIP PROGRAM

**You're a student and you wish to continue your Master's studies in France?
Apply until 15 March 2022 for the new
France Excellence Europa scholarship!**



Developed by the Ministry for Europe and Foreign Affairs and launched during the French Presidency of the European Union (January 1–June 30, 2022), the "France Excellence Europa" scholarship program allows students from 26 European Union countries, among them Cyprus, to obtain scholarships to study at the Master's level in a French institution of higher education.

More information: <https://www.ifchypre.org/en/etudes-en-france-en/actualites/724-france-excellence-europa>

Application Deadline

The deadline for submitting applications is March 15, 2022.

Contact: fee.chypre@campusfrance.org

Institut français de Chypre | 22 459 333 | www.ifchypre.org

